
Beboerrådsmøde 22/10-2024 

Der indkaldes til et orienterings- og planlægningsmøde. Formålet er dels at samle op på 

beboerrådets økonomi efter afholdte og forudbetalte arrangementer i 2024, orientere om 

væsentlige pointer fra driftsmøde og begynde planlægningen af nye arrangementer i 2025 samt 

det kommende regnskabsmøde for beboerne. 

Dagsorden 

1. Opfølgning på sidste møde (19.05) 

Afholdte arrangementer 

Årshjul 

Promovering af multimedie 

 

2. Driftsmøde og regnskabsmøde (19.15) 

Forbrug er uændret 

Fornyelsesplan 

Kommende regnskabsmøde for beboere 

 

3. Fremtidige arrangementer (19.30) 

Møde for nye beboere: 

Beboerrådet giver omgang 

Sommerfest for frivillige 

 

4. Foreninger (19.45) 

Multimedie 

 

5. Eventuelt (19.55) 

 
 
  



Referat 

Til stede: Markus, Zenia, Gustav, Jonas, Frederik, Alexander 

Referent: Gustav 

Ordstyrer: Markus 

Mødet begynder kl 19.05. 

1. Opfølgning på sidste møde (19.05) 

Afholdte arrangementer 

Grisefest: Budget: 15.000-20.000 kr. 

-    Pris mad: 13.175 kr. 

-    Pris drikkevarer (købt via bar): 2.293 kr. 

-    I alt pris: 15.468 

Vinsmagning: Budget 5.000 kr. 

-    Pris i alt: 5.000 kr. 

Harvest: Budget: 10.000-12.000 

-    I alt pris: 12.438,62* 

-    Note til arrangement: Arrangementet forløb efter planen uden særlige 

anledninger. Vagtfirmaet havde ingen bemærkelsesværdige kommentarer. En 

enkelt dør til et køkken blev sparket ind, hvilket resulterede i en ødelagt 

dørkarm. Dette skyldes dog ikke utilfredsheder, men snarer dumhed mellem 

venner af dem i køkkenet og dørindsparkeren. 

*Note: Medregnet i denne pris er køb af philips hue udstyr til baren samt 

abonnement på survey-tjeneste ifm. vinsmagning. Der mangler ydermere en sidste 

post for et køkken, der har brugt i omegnen af 1.000,00 kr. Den faktiske pris på 

Harvest er derfor marginalt lavere. 

Arts Club: 

Tilført 3.660,48 kr. til materialer. 



Beboerrådet sætter efter efterspørgsel af til, at de kan købe op til 13 græskar til 

Halloween-udskæring. 

-    Note til forening: De er netop skiftet lokale fast til brætspilscafeen. Mellem 8-

15 kollegianere deltager aktivt i foreningen. 

Årshjul 

- Frederik har lavet en grafisk version af vores årshjul for dette semester til brug 

for kollegianerne. Markus orienterer om, at det er taget i brug og sendes ud af 

KK ifm. indskrivning. Det noteres yderligere hertil, at der kun er 3 ledige 

værelser på Risdalsvej. Ingen kommentarer til fremlagte årshjul. 

Promovering af multimedie 

-    Der er opstået en øget efterspørgsel på MM af beboerne på det seneste. 

 

2. Driftsmøde og regnskabsmøde (19.15) 

Forbrug er uændret 

-    Markus orienterer om, at kollegiets forbrug er mere eller mindre uændret mht. 

forbrug af vand, el og varme. Dette skyldes blandt andet et gentagende højt 

lejetab det seneste regnskabsår. 

  

Fornyelsesplan 

-    Selvom kollegiets fremtid er usikker, så er det fortsat vigtigt, at beboerrådet 

giver besked, når der er brug for udskiftning af nuværende materiel på 

fællesområder og -arealer – herunder barmiljøet. Af samme årsag blev der 

foretaget en udskiftning af nedslidte beerpong borde tidligere på året. 

  

Kommende regnskabsmøde for beboere 

-    Dato for regnskabsmødet fastsættes til: 07.11.2024 kl. 20.00 

 

3. Fremtidige arrangementer (19.30) 

Møde for nye beboere 

-    Mødet for nye beboere (vinterhalvår) fastsættes til: 01.02.2025 



 

Beboerfest 

-    Det aftales, at der skal arbejdes frem mod et arrangement i sen-foråret 2025, 

hvor flere af kollegiets tilbud tages i brug. Herunder nævnes volleyball, 

fodbold, evt. udendørs glidebane mv. Beboerrådet tænder op for grill til fri 

afbenyttelse – beboerrådet giver salater og billige øl til fremmødte. 

 

Sommerfest for frivillige 

-     Dato for dette års sommerfest for frivillige fastsættes til: 21.06.2025 

 

4. Foreninger (19.45) 

Multimedie 

-    Zenia har for travlt i denne periode og overlader derfor booking-tjansen til 

Frederik for november måned. Markus sørger for at skifte koder jævnligt, så 

de samme koder ikke kan bruges utilsigtet i denne periode. 

  

5. Eventuelt (19.55) 

-    Volleyballnet skal sikres for vinteren. Det aftales, at Gustav sørger for, at det 

bliver taget ned. 

 

Mødet hæves kl 19.55. 


